

## Валютные фиксинги МОЕХ (памятка пользователю)

Валютные фиксинги Московской Биржи – курсы иностранной валюты одной страны, выраженные в денежной единице другой страны, определяемые ежедневно по состоянию на 12:30:00 МСК в соответствии с [методикой расчета](#). Исходными данными для расчета валютных фиксингов являются заявки и сделки на валютном рынке Московской Биржи по определенным инструментам спот. В настоящее время наряду с фиксингом USD/RUB осуществляется расчет показателей для валютных пар EUR/RUB, EUR/USD, CNY/RUB.

### Получение данных

Данные доступны для просмотра и скачивания только после оформления [подписки](#).

Для доступа к данным без задержки после оформления подписки [войдите на сайт](#).

Для программного доступа необходимо использовать механизм авторизации, описанный в [руководстве для разработчиков](#).

### Ссылки для просмотра в браузере

Последние значения

<https://www.moex.com/ru/fixing/>

Исторические значения

<https://www.moex.com/ru/markets/currency/get-fixing.aspx>

### Ссылки для скачивания программно или вручную

Особенности получения данных в четырех основных форматах описаны в руководстве для разработчиков. Ниже даны примеры для формата html.

Текущие значения фиксингов и курсов

<https://iss.moex.com/iss/engines/currency/markets/index/securities>

Исторические значения фиксингов и курсов

за последний день

<https://iss.moex.com/iss/history/engines/currency/markets/index/securities>

Исторические значения фиксинга/курса за период

<https://iss.moex.com/iss/history/engines/currency/markets/index/securities/USDFIXME?from=2020-12-01&till=2020-12-12>

Параметры, выделенные цветом, можно менять.

## Moscow Exchange FX Fixings (user guide)

Moscow Exchange FX Fixings – currency rates of a country expressed in a currency of another country that are determined daily at 12:30 MSK in accordance with [the calculation methodology](#). The initial data for the calculation of currency fixings are orders and transactions on the FX market of the Moscow Exchange for certain spot instruments. The MOEX Fixings family includes MOEX USD/RUB FX FIXING as well as fixings for EUR/RUB, EUR/USD, CNY/RUB, representing the most liquid segments of the Russian FX market and as such offering the useful reference for all market participants.

### Getting the data

The data is available for viewing and downloading only after [subscribing](#).

To access your data without delay after subscribing, [log in](#).

For programmatic access, you must use the authorization mechanism described in the [Developer manual](#).

### Links to view in the browser

Last values

<https://www.moex.com/ru/fixing/>

Historical values

<https://www.moex.com/ru/markets/currency/get-fixing.aspx>

### Links to download manually or via API

Features of obtaining data in the four main formats are described in the developer manual. Examples for the html format are given below.

Current values of fixings and rates

<https://iss.moex.com/iss/engines/currency/markets/index/securities>

Historical values of fixings and rates for the last day

<https://iss.moex.com/iss/history/engines/currency/markets/index/securities>

Historical values of a particular fixing/rate for a specific period

<https://iss.moex.com/iss/history/engines/currency/markets/index/securities/USDFIXME?from=2020-12-01&till=2020-12-12>

The highlighted parameters can be changed.